
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 373 

 

На 20 юни 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК – 

Златоград. 

  Докладва: Росица Матева 

2. Доклади относно искания за изплащане на възнаграждения 

на ОИК. 

  Докладват: Силвия Стойчева, Йорданка Ганчева, 

   Цветозар Томов и Ерхан Чаушев. 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Силвия 

   Стойчева, Цветанка Георгиева, Елка Стоянова, 

   Любомир Георгиев 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Георги Баханов, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Севинч Солакова, Гергана Стоянова, 

Красимир Ципов. 
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Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Девет членове сме в залата – имаме кворум за откриване и 

провеждане на заседание. 

Поради отпуск отсъстват колегите Солакова, Гергана 

Стоянова и Красимир Ципов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК – 

Златоград, област Смолян с докладчик госпожа Матева. 

2. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК с докладчици Силвия Стойчева, Йорданка Ганчева. 

3. Доклади по административни преписки с докладчици 

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, госпожа 

Ганчева, госпожа Стойчева, Георгиева, Елка Стоянова, господин 

Георгиев и аз. 

Имате ли предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, във връзка с ползването на отпуск от госпожа 

Солакова и на основание чл. 8 от Правилника за организацията и 

дейността на Централната избирателна комисия определям господин 

Димитров – заместник-председател на Централната избирателна 

комисия, да подписва документацията на Централната избирателна 

комисия за времето на нейното отсъствие. 
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Преминаваме към първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК – ЗЛАТОГРАД. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка едно. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, в папката с моите 

инициали има проект на решение с проектен номер 1912, има и 

подпапка „ОИК – Златоград“, където са качени всички документи, 

изпратени по преписката.  

На 14 юни ви докладвах само за запознаване преписка с вх. 

№ МИ-11-12/14.06.2023 г., с което беше направено предложение за 

попълване състава на ОИК – Златоград, във връзка с наше решение 

от 29 май 2023 г., с което е констатирано, че правомощията на член 

на ОИК са прекратени поради настъпила смърт. 

Тъй като преписката не беше пълна, дадох указания по 

телефона и с писма – вх. № МИ-11-12/15.06.2023 г., и второ писмо 

към него със същия входящ номер, са изпратени допълнително 

документите, за които бяха дадени указания, а именно декларацията 

на предложеното лице за член на ОИК – Златоград, декларация по 

чл. 75, чл. 80 и чл. 81 във връзка с чл. 66, ал. 3 и чл. 3, ал. 3 от 

Изборния кодекс, както и пълномощно от лицата, представляващи 

партия, която е част от състава на коалиция „Обединени патриоти“, 

за да има всички необходими документи към днешна дата, които 

удостоверяват правомощието на лицето да представлява коалиция 

„Обединени патриоти“ пред Централната избирателна комисия и да 

прави предложения за попълване състава на ОИК – Златоград. 

В тази връзка и с оглед доклада ми до момента ви предлагам 

да вземем решение на посочените в проекта правни основания и да 

назначим за член на ОИК – Златоград, област Смолян В. И. Д. с 

посочено ЕГН. 

На назначения член да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1935-МИ/20.06.2023 г. 

 

Преминаваме към втора точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ОТНОСНО ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Заповядайте, госпожо Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-27-66/15.06.2023 г. е 

постъпило искане от ОИК – Чирпан, за изплащане на 

възнаграждения на членовете на ОИК за едно проведено заседание 

на 9 юни тази година. На заседанието е прието решение за 

предсрочно прекратяване пълномощията на общински съветник и 

обявяване за избран на следващия от листата на съответната 

коалиция. 

Преписката е комплектувана с контролен лист и със 

счетоводна справка за размера на исканите възнаграждения, които са 

на стойност 497,42 лв. заедно с осигурителните вноски. 

Моля да приемем протоколно решение, с което да одобрим 

изплащането на възнагражденията на ОИК – Чирпан. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам искане за 

изплащане на възнаграждение на ОИК – Калояново, постъпило на 
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16 юни 2023 г. в Централната избирателна комисия с вх. № МИ-27-

68. 

Преписката е комплектувана съобразно наше решение, като 

съдържа счетоводна справка и контролен лист, като в контролния 

лист от предварителния контрол се изразява становище за 

законосъобразност на поисканото възнаграждение. 

Искането е за дежурство, дадено на 15 май, на което са 

присъствали председател и зам.-председател, дежурство дадено от 

председател и зам.-председател на 1 юни, дежурство от председател 

и зам.-председател, дадено на 5 юни 2023 г., заседание, проведено на 

13 юни 2023 г., на което са присъствали двама зам.-председатели, 

председател, секретар и четири членове на ОИК, и дежурство, което 

е дадено на 14 юни 2023 г., на което са присъствали председател и 

зам.-председател. 

Общата сума ведно с осигурителните вноски е на стойност 

932,33 лв., предвид което предлагам да приемем протоколно 

решение и да одобрим така докладваното от мен възнаграждение на 

ОИК – Калояново. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, във връзка с приетото решение в точка едно съм 

допуснала техническа грешка при даване номера на решението. 

Решението относно промяната в състава на ОИК – Златоград, 

е с № 1935-МИ. 

Господин Томов, заповядайте в тази точка. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, постъпило е искане от ОИК – 

Дупница, с вх. № МИ-27-67/16.06.2023 г. за изплащане на 

възнаграждение за проведено заседание на Общинската избирателна 
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комисия. Причината за заседанието е това, че е взето Решение № 265 

на комисията относно прекратяване пълномощията на кмета на 

кметство в село Джерман, който е починал, и да вземе решение за 

уведомяване на Общинския съвет да избере временно изпълняващ 

длъжността кмет. 

Подготвена е счетоводна справка и контролен лист със 

становище, че разходът е законосъобразен. 

На заседанието са присъствали и респективно трябва да 

получат възнаграждения председателят, заместник-председателят, 

секретарят и седем членове на комисията. 

Във връзка с това предлагам да вземем протоколно решение, 

с което да одобрим изплащането на тези възнаграждения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

 

Преминаваме към трета точка от дневния ред. 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Карго-партнер“ с вх. № ЦИК-99-106/06.06.2023 г. С него ни 

предоставят фактура за наем и логистични услуги за месец май, в 

това число справка към фактурата и складови документи. 

В тази връзка е изготвена докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-190/16.06.2023 г. 

Фактурата е подписана, представена е в оригинал и отговаря на 

изискванията на Закона за счетоводството. Прегледани са всички 

складови документи, като описаните дейности отговарят на 
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Приложение № 1 на услугите по т. 6.1. от договора. Изготвен е 

контролен лист за извършване на предварителен контрол.  

Предвид изложеното предлагам да вземем решение за 

плащане в срок стойността на фактурата за месец май 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

или предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка със 

съхранението на машините за гласуване в частен склад и с оглед 

намиране на трайно решение за съхранение на устройствата за 

машинно гласуване в имот, държавна собственост предлагам да 

изпратим писмо до министър-председателя, с което да го запознаем 

с цялата кореспонденция между Централната избирателна комисия и 

Министерския съвет и да поставим отново въпроса за трайно 

решение на проблема със съхранение на машините за гласуване. 

Проектът на писмо, който беше обсъден на работна група, с 

направените допълнения е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта и предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, искам да ви информирам, че в 

изпълнение на протоколно решение на ЦИК започна работата по 

архивиране на флашпаметите от изборите на 2 април 2023 г. За целта 

екипът, определен от Министерството на електронното управление, 

донесе в Централната избирателна комисия необходимата апаратура, 
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за което беше съставен приемо-предавателен протокол с вх. № ЦИК-

04-40/16.06.2023 г. В петък лаптопите бяха свързани в мрежа, а от 

вчера започна работата по архивиране на флашките. На работната 

група бяха предадени 10 кашона с флашпамети, за което беше 

съставен приемо-предавателен протокол с вх. № НС-23-358 – за 

сведение. 

Постъпил е доклад от IT експертите към ЦИК с вх. № НС-23-

356/15.06.2023 г. относно техническата възможност машините за 

гласуване да работят с алтернативен софтуер за провеждане на 

избори. В доклада е описан експериментът, който са провели с 

предоставената им машина за гласуване. Техният извод е, че няма 

формална пречка. Дали са в доклада и препоръки – докладвам го за 

запознаване и обсъждане в работна група. 

Постъпил е и още един доклад от IT експертите с вх. № НС-

23-355. С него ни уведомяват, че в изпълнение на протоколно 

решение на ЦИК са изработили идентично копие на флашпаметта с 

изтеглените лог-файлове. Копието съгласно решението е предадено 

на Държавна агенция „Национална сигурност“ заедно с писмото, 

което им изпратихме на предходното заседание – докладвам го за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте в точка трета. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

във връзка със закупуване и инсталиране на нова деловодна система 

и поисканата информация от доставчика дали може да бъде осигурен 

сървър, върху който да бъде инсталирана.  

Получили сме писмо с предложение – оферта, и посочени 

данни на необходимия сървър за инсталиране на деловодната 

система. Писмото е с вх. № ЦИК-00-216-3/15.06.2023 г. Докладвам 

го за запознаване и очаквам информация от администрацията 

съгласно резолюцията на председателя. 

Колеги, докладвам – не знам дали вече е качено в моя папка, 

беше качено само в папката на колегата Гергана Стоянова, която 



9 

поради ползване на отпуск, ще докладвам аз тази преписка – вх. № 

ЦИК-16-7/15.06.2023 г. Писмото е озаглавено „Запитване по Закона 

за достъп до обществена информация относно внесен сигнал за 

проведените през 2015 г. местни избори в Пловдив“. 

Заявлението е от госпожа Искра Койчева, водещ и репортер в 

Дарик Радио (Пловдив). В заявлението се поставят следните 

въпроси:  

1. На каква фаза е проверката на ЦИК по изпратения сигнал;  

2. Като се вземе предвид факта, че       Д.  Ч. е била 

председател на ОИК – Пловдив, през 2015 г. и е била назначена от 

квотата на ГЕРБ, тя може ли да носи също отговорност за това, че с 

„лични действия е фалшифицирала резултатите от изборите през 

2015 г., когато беше избран за втори мандат именно Иван Тотев с 

около 1% разлика пред другия кандидат – С. А.? 

3. Как ще процедира ЦИК при извършена проверка по 

сигнала? 

Четвъртият въпрос е: може ли цитираните в сигнала изборни 

фалшификации да бъдат повод за касиране на въпросните избори и 

ако да – как точно, и какво ще произведе в действителност това, и  

ако не – защо? 

Колеги, предлагам в момента тази преписка за запознаване. 

Събрала съм относимата информация. Сигналът, подаден от Иван 

Петков, като председател на Градския съвет на БСП в Пловдив, е 

докладван от колегата Стоянова на заседание, проведено на 11 май, 

впоследствие е докладван и на 16 май. В тази връзка сме изпратили 

и писмо до община Пловдив на 11 май, с което да съберем 

информация дали се съхраняват изборните книжа и материали от 

произведените през 2015 г. избори за общински съветници и да 

дадем указания, ако не са унищожени, да се продължи съхранението 

им. 

Получили сме отговор на 16 май, който аз съм докладвала на 

18 май, а именно, че документацията е унищожена съгласно 
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изискванията на нормативната уредба в Република България и не се 

съхранява в община Пловдив. 

В тази връзка и с оглед докладите, които са направени и от 

колегата Стоянова, която по време на втория си доклад беше 

публикувала във вътрешната мрежа и постановеното съдебно 

решение във връзка с обжалване решението на ОИК – Пловдив, за 

обявяване на И. Т. за избран за кмет на община Пловдив. Със 

съдебното решение е потвърдено решението на ОИК. Аз мисля, че 

също тогава докладвах и протокола на ОИК – Пловдив, за избиране 

на кмет на община Пловдив, който е публикуван и все още се 

намира и на нашата интернет страница, съгласно който протокол 

няма никакви данни в ОИК – Пловдив, при обявяване на резултата 

от изборите за кмет на община Пловдив и при подписване на този 

протокол, да се съдържат данни за извършени нарушения от когото 

и да било. 

В тази връзка ви предлагам за следващо заседание да бъде 

подготвен отговор на въпросите, за които приемем, че представляват  

обществена информация. Мисля, че ЦИК е извършила необходимата 

проверка и с оглед събраните данни, и с оглед обстоятелството, че 

тези избори са произведени през 2015 г., след това са произведени 

общи местни избори през 2019 г., предстои провеждането на нови, 

няма никаква законова възможност по Изборния кодекс ние да 

влияем и да проверяваме резултатите от изборите или да обявяваме 

по някакъв начин тези резултати за недействителни. Единствените 

данни, които евентуално, ако има, са за престъпление и доколкото 

знам от публични изявления, прокуратурата се е сезирала, така че 

Централната избирателна комисия е извършила проверка по тези 

сигнали. В този смисъл ще подготвим отговор, за да бъде изпратен в 

срока, който изисква Законът за достъп до обществена информация. 

Следващият ми доклад е писмо с вх. № ЦИК-00-

208/16.06.2023 г. От Националната агенция по приходите, 

Териториална дирекция на НАП – София, зам.-директорът ни 

информира, че в изпълнение на т. 18 от ДДС-9 от 15 декември 
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2010 г. – това са допълнителни указания на Министерството на 

финансите, ни изпращат списък за събрани суми от принудително 

събиране и ни информират, че във връзка с влязло в сила 

наказателно постановление, с което е наложена санкция глоба от 

2000 лв. на Кирил Петков Петков, дължимата сума е събрана на 

10 май 2023 г. Докладвам за сведение и приобщаване към 

административнонаказателната преписка. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-09-189/16.06.2023 г. 

Това е информация от главния юрисконсулт         Р.      във връзка 

с извършени справки в регистъра на населението Национална база 

данни „Население“. 

 В периода 3 януари 2023 г. – 15 юни 2023 г., има три 

постъпили искания за извършена справка в регистъра на 

населението по искане на госпожа Солакова, секретар на ЦИК; 

извършена е справка на 16 февруари 2023 г.  за проверка на данни за 

постоянен и настоящ адрес по искане на госпожа Матева – зам.-

председател на ЦИК; поискана е и справка на 28 април 2023 г. за 

проверка на постоянен и настоящ адрес на пет лица и по искане 

отново на госпожа Солакова, секретар на ЦИК е направена справка 

на 5 май 2023 г. във връзка с проверка на постоянен и настоящ адрес 

на едно лице – докладвах го за сведение. 

Следващият ми доклад е писмо с вх. № ЦИК-12-

30/20.6.2023 г. от председателя на Обществения съвет, с което ни 

информират за свикване на редовно заседание на Обществения съвет 

към ЦИК на 20 юни от 18,00 ч. Заседанието ще бъде проведено в 

неприсъствена форма на посочения електронен адрес. Дневният ред 

е: обсъждане и гласуване на прессъобщение към анализа на 

Обществения съвет и вземане на решение за публикуване на 

материалите. Втора точка е Разни. Молят за стенограф – докладвам 

го за сведение. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-04-41/19.06.2023 г. от 

Министерството на електронното управление. Изпратено е писмо 

относно констатирано извършване на справки с бланкетни или 
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липсващи правни основания в среда за междурегистров обмен 

(RegiX). В тази връзка се дават указания как да се извършват 

проверките и справките в тази среда, включително се цитира писмо, 

изпратено от Министерството на електронното управление с дата 

22 март 2023 г. Извършена е проверка в деловодството. Твърдят от 

деловодството, че такова писмо в Централната избирателна комисия 

на 22 март 2023 г. с посочения изходящ номер на Министерството на 

електронното управление не е получавано в Централната 

избирателна комисия. 

Колеги, влязох в тази среда за междурегистров обмен. Няма 

данни Централната избирателна комисия да е регистрирана за 

извършване на справки или подаване на уведомление в тази среда. 

Директорът на дирекция „Администрация“ също ме увери, че от 

Централната избирателна комисия тази среда не се ползва, така че 

ви го докладвам за сведение. 

Последният ми доклад тази точка е писмо с вх. № ЦИК-00-

394-4/19.06.2023 г. от        Т.              Б., който ни информира, че е 

назначен за вещо лице във връзка с Определение № 2065/16.06. по 

дело № 822 от 22 юни и ни изпраща копие от съответното 

определение на съда. 

Колеги, доколкото е допусната тройна експертиза, докладвам 

го в момента за сведение и запознаване, тъй като процесуалните 

представители на Централната избирателна комисия следва да 

организират действията, посочени в определението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

в точка трета – господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, в моя папка има проект с проектен номер 7121 – 

писмото, което исках да изпратим предходно, но остана да се 

дооформи текстът. Отнася се до Анализа и очакванията ни 

„Информационно обслужване“ АД да създадат база данни, която да 

позволява да се оцени значението на машинното и хартиено 
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гласуване, в нашия случай директно от машинно гласуване и 

хартиена бюлетина.  

Настоящият текст в момента е различен от началния проект, с 

това че добавя 32 Изборен район, тоест гласуването извън страната. 

За да се вземе предвид, че 133 машини не са произвели или са 

произвели частичен резултат, се предлага да се премахнат всички 

резултати, които са брой записани бюлетини в протокола от 

машинно гласуване, които са между нула и девет, да не бъдат част 

от файла, тъй като от тези 133 предполагам, че примерно половината 

попадат точно в този клас. Останалата половина ще бъде толкова 

малко число, че няма да окаже влияние върху основните 

разпределения. В края на краищата в случая не целим да се 

произведе протокол, а да се представи рамката на разпределението, 

като се използват двата вида бюлетини. Може да погледнете текста. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колега Димитров, 

аз предлагам въпросът, свързан със 133 машини, с които не е 

произведено машинно гласуване или е преустановено машинното 

гласуване, да бъдат извадени само случаите, в които изобщо не е 

стартирало машинно гласуване и гласуването е произведено само с 

хартиени бюлетини в тези секции, макар и те да са били определени 

за секция, в която се гласува по избор от избирателя, така както сте 

предложили да бъдат извадени – формално казано, секциите, в които 

за гласуване са използвани само хартиени бюлетини. 

В останалите секции дори и няколко гласа да са дадени с 

машина за гласуване все пак да бъдат в справката. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Не възразявам. Тогава в края на 

първи абзац изречението не от 0 до 9, а само нула. 

РОСИЦА МАТЕВА: Да се посочи в кои секции. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Няма особен смисъл от подробно 

описване. (Реплики.) 

Колеги, пак повтарям, говорим за рамково разпределение, 

което ще бъде – нека да поясня, на 4 април 2021 г. имахме 

разпределение, което беше по същия начин, доста общо и се 
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говореше за 28%  участие с машини и 56% с хартия. Сега искаме да 

произведем нещо подобно, тъй като частични резултати са 

публикувани в Увода, както и в Анализа – 70% е максималното 

число при гласуване с машина, а останалите числа господин Войнов 

ги е добавил в Анализа. Това е само обща информация, която по-

скоро би послужила за ориентация. Не казвам, че от нея ще 

произтекат конкретни числа, отговарящи на протоколите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по писмото 

с проектен номер 7121 имате ли изказвания и предложения по 

текста? Няма. 

Моля, режим на гласуване на проекта на писмо с направената 

редакция. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – 1 (Росица Матева). 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Продължавам с това, което е 

отбелязано като папка „МВнР – определяне числеността“. Това са 

няколко писма, които са идентични по съдържанието си. Основната 

идея е да се произнесем по предложението относно броя на местата 

в Европейския парламент да се увеличи от сегашните 705 на 716, 

както и допълнителните места да бъдат разпределени между девет 

държави членки: по две за Испания и Нидерландия, по едно за 

Дания, Ирландия, Латвия, Австрия и Словения, Словакия и 

Финландия.  

Ние нямаме пряко отношение към този проблем, той се 

решава на равнище Съвет на Европейския съюз. Но с молба за бърза 

реакция, тъй като във вторник има заседание на работна група 

„Общи въпроси“ – това е текстът от госпожа Симеонова, началник 

отдел „Координация на секторни политики“. Аз получих цялата 

папка днес. В момента нямам никаква идея какво трябва да 

отговорим, освен че ние нямаме отношение и пряко не ни засяга, 

още повече че броят на местата, които са определени за български 
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представители в Европейския парламент, не се променят. 

Методиката е ясна, тя произтича от броя на населението. Извън 

нашата компетентност е това. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Видно от това писмо към днешна дата 

не се променят нашите места, но това не означава, че няма да се 

променят, ако се възприеме този принцип на определяне. 

Всъщност въпросът ми е по каква причина досега броят на 

местата в Европейския парламент – 705, са увеличени на 716, за да 

се наложи предоставянето на няколко допълнителни места на други 

държави? Всъщност по този начин относителното тегло на нашите 

места намаляват, независимо че не се променят като бройка. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: При увеличаване броя най-

вероятно е взето предвид това, че ще има транснационални листи 

сега – те са 28 места. Ако нямаше увеличение на броя на местата в 

Европейския парламент, вероятно някои от страните щяха да 

получат корекция надолу. Сега повечето места са запазени и само 

корекция нагоре има, за да няма недоволни. Вероятно това е 

причината. Направена е сметка така, че да се разпределят 

допълнителен брой места без на никоя страна да се намалява броят 

на представителите. Предполагам, че това лежи в основата, а дали е 

точно така, ще се реши на въпросната работна група. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: От писмото, което чета, не мисля, че 

тези 28 маста имат някакво значение, тъй като те са определени и ще 

бъдат предвидени едва, след като се промени изборното 

законодателство, за което в момента текат разговори.  

Доколкото разбирам, тези допълнителни места, които са 

предоставени на деветте държави членки, вече е взето решение на 

15 юни да им се предоставят. 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Мога да коментирам само текста на 

писмото. Предполагам, че в основата на присъждането на 

допълнителни места или разширяването на броя на депутатите е 

свързано с това никой да не бъде ощетен, тъй като, ако се приеме, че 

ще има транснационални листи, ще бъде редуциран броят на 

няколко страни, вероятно и на България. (Реплика.) Опитвам се да 

обясня каква би могла да е логиката. (Реплика.) 

Колеги, мога да изчета всички документи, и мога да кажа, че 

бяха 751, когато беше Великобритания вътре. Когато извадиха 

местата за Великобритания, определиха ново число – 705. (Реплики.) 

Залага се броя население, както и досега. (Реплика от Ерхан 

Чаушев.) 

Колеги, длъжен съм да докладвам. Сутринта съм получил 

преписката. В нея е и целият проект за регламент, който е нов, който 

веднъж съм докладвал за сведение. Това, което казах за увеличаване 

на броя, 28-те и така нататък, е нещо, върху което аз разсъждавам. 

Това не е текст, който да съм получил като факт. 

Последно да добавя, че определянето на броя не е в 

компетентността на Централната избирателна комисия – това да 

бъде основното изречение в отговора. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колега Димитров, леко си 

противоречите в доклада, тъй като току-що казахте, че е изпратено 

освен това писмо и проект за Регламент. 

Смятам, че трябва да го обсъдим и да преценим какво ще 

отговаряме изобщо. Моето мнение е, че Централната избирателна 

комисия има компетентности да се произнесе по части от този 

регламент към работната група, която е съставена, да изработи 

позицията на Република България. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, много ви 

моля, тази преписка е пристигнала в края на работния ден вчера. 

Прикачени са няколко документа. Колегата Димитров я докладва за 

запознаване и нека всички да се запознаят. Няма защо в днешно 

заседание да бързаме с отговор на каквото и да било. Не смятам, че 
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ние веднага можем да формулираме каквото и да е, без да са 

запознати всички членове на ЦИК. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Поисках да се изпрати едно 

изречение като отговор, свързан с нашата компетентност, защото в 

писмото е записано, че очакват днес отговор, до края на работното 

време. Това беше единствената причина. Мога да го отложа за 

доклад следващия път за по-подробно обсъждане. 

Писмото е от господин Кондов, постоянен секретар при 

МВнР. Ако общата воля е такава, ще оттегля тази преписка и ще я 

докладвам следващия път. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, нека тази преписка да остане за запознаване, защото, 

както и по-рано казах, има материали, с които всички да могат да се 

запознаят, а по вече взетото решение за числеността на тези девет 

държави, според мен не се очаква от ЦИК в днешния ден конкретно 

становище по този въпрос, за да можем да разгледаме и проекта на 

Регламент. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Приемам предложението да се 

отложи разглеждането на преписката. Очевидно е, че ЦИК не може 

да има отношение, което е решаващо и със, или без нашето 

отношение въпросът е решен. 

Последната преписка се нарича Just-Citizenship-Elections – 

това е от Европейската мрежа за сътрудничество в областта на 

изборите. Изпратили са ни таблица, която се отнася до това как в 

Европейския съюз и на европейските избори гласуват в отделните 

страни избирателите, които не пребивават в страната или както те се 

определят, като мобилни избиратели.  

Написал съм кратък отговор, който може да видите в моята 

папка, в който съм потвърдил, че данните, които се съдържат в 

таблицата, отговарят на правилата в нашия Изборен кодекс. Ако 

искате, може да редактираме текста с проектен номер 7144. Под него 

се намира таблицата. Като отворите таблицата, ще видите, че са 
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описани всички видове гласувания – с пълномощник, по поща и така 

нататък. (Реплики.) 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с проекта на писмо във втория абзац ви предлагам изречението да 

започне по следния начин: „За гласуване извън страната 

избирателите имат възможност да подават заявления за гласуван 

извън страната, но то не е условие за упражняване правото на глас“. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: В табличката са посочени 

отделните категории. Така е за всички. (Реплики.) 

Ще добавя в изброяването президент, вицепрезидент, 

народни представители и национални референдуми. Изпратили са, 

за да ни запознаят и да потвърдим дали данните са коректни, тъй 

като са го възложили на външен изпълнител. Ние получавахме 

такива писма от Испания и се оказа, че това е фирмата, на която са 

възложили да изработи текста. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, тъй като 

материалът с вх. № ЦИК-07-61-8, към който е приложена и 

таблицата относно гласуването на избиратели, пребиваващи извън 

страната, ви предлагам там, където има несъответствие в текста с 

националното ни законодателство, в проекта на отговор да се 

допълнят тези несъответствия и в следващото заседание да можем да 

го гласуваме. Тогава ще бъдем пак в срока, в който се очаква нашият 

отговор. 

Имате ли други предложения? Няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: В такъв случай ще докладвам на 

следващото заседание допълненията, които обсъдихме сега. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад 

докладът, който беше представен по преписката с препоръки от 

омбудсмана, във връзка с гласуване на хората с увреждания. 
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Предложила съм ви проект на писмо до председателя на 

Националния съвет за хората с увреждания, така както беше 

изговорено в работен порядък. 

Моля да се запознаете и ако прецени Комисията, да го 

гласува. Припомням, че докладът включваше, че с оглед това, че 

Националният съвет за хората с увреждания всъщност е отговорен за 

политиките и е в неговата компетентност, се предлагаше да се 

представят препоръките за хора с увреждания, които ни дава 

омбудсманът, както беше отбелязано в доклада. Тези препоръки са 

включени в Годишния доклад на омбудсмана за 2022 г. с цел да 

бъдат обсъдени и евентуално да се предприемат действия с оглед 

поясняване правото на глас на хора с увреждания за предстоящите 

избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения, изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте в точка трета. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е запитване от 

секретаря на община Ценово, с вх. № НС-06-326/19.06.2023 г. 

Въпросът се отнася до прилагане на Решение № 1922-НС на 

Централната избирателна комисия относно унищожаване на 

неизползваните бюлетини. Посочва се, че в община Ценово те се 

съхраняват в обособения запечатан архив на общината и секретарят 

пита следва ли да се отвори помещението, за да се извадят 

неизползваните бюлетини. 

Предлагам да не пишем писмо, тъй като има посочен 

телефон. Ще се свържа с госпожа       Н. и ще обясня, че 

помещението следва да се отвори по реда на Решение № 1750. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, някой има 

ли различно предложение от докладчика – да даде указание по 

телефон относно прилагането на реда, по който трябва да се 

извърши отварянето на изборните помещения? Няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам вх. № МР-15-

4-2/19.06.2023 г. Това е преписка, която сме получили от ОИК – 

Челопеч, във връзка с проведения на 18 юни местен референдум. 

Преписката съдържа решенията и протоколите на ОИК, свързани с 

провеждането на референдума. 

Резултатът от референдума е неприемане на предложението, 

направено от Общинския съвет. Припомням ви, че въпросът беше 

дали гражданите на общината подкрепят учредяването на възмездно 

право на строеж в полза на определен дистрибутор. 

В решението може да видите посочените данни за броя 

граждани с избирателни права според избирателните списъци, брой 

на гласувалите и от гласувалите брой на действителните бюлетини с 

отговор „да“ и на действителните бюлетини с отговор „не“, както и 

брой на недействителните бюлетини. Докладвам тази преписка за 

сведение. Тя е получена в отговор на указанията, които Централната 

избирателна комисия е дала в Методическите указания при 

провеждане на местния референдум. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в папката ми от 15 юни има два 

проекта на писма, които ви докладвам за преглед и гласуване, ако 

нямате забележки.  

Едното е във връзка с вх. № НС-04-02-243 – запитване от ОД 

на МВР – Варна, сектор „Разследване“ по отношение на образувано 

досъдебно производство от тази година. Иска се конкретна 

информация. 

Моля да погледнете проекта на отговор към ОД на МВР, 

отдел „Разследване“– Варна, в папката ми от 15 юни. 



21 

Ако нямате бележки, моля да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по проекта на писмо?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващото, което предлагам да бъде 

гласуване, е отново отговор на писмо във връзка с вх. № НС-04-02-

245. Това е запитване от ОД на МВР – Бургас, отдел „Разследване“ 

във връзка с образувано досъдебно производство. 

Моля да погледнете проекта на отговор и ако нямате 

бележки, да го подложим на гласуване до ОД на МВР – Бургас, във 

връзка с вх. № НС-04-02-245 в папката от 15 юни. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта на писмо до ОД на МВР – Бургас? Няма. 

Моля да гласуваме проекта. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: В днешна папка моля да погледнете 

проект на отговор на писмо във връзка с вх. № НС-04-02-53 – 

запитване на СД на МВР, което преди малко споменах в предходния 

си доклад. 

Моля да погледнете проекта на отговор и ако нямате  

бележки, да го подложим на гласуване с проектен номер 7147. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 
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Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Докладвам ви за запознаване, тъй като в 

момента се работи по преписките, две искания по Закона за достъп 

до обществена информация (ЗДОИ). Възложени са на звено „Правна 

дейност“ за преценка дали поставените въпроси представляват 

обществена информация. Ако представляват такава, да бъде 

подготвена исканата информация – вх. № ЦИК-16-8 в папката ми от 

днес, и вх. № ЦИК-16-8-1. Докладвам ги за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за сведение писмо от 

кмета на Район „Илинден“, Столична община с вх. № НС-07-30-

1/19.06.2023 г., което е към преписката със съответния входящ 

номер отпреди седмица. 

Докладвам и писмо с вх. № МИ-22-18/19.06.2023 г., 

съдържащо въпрос от госпожа         А.           Й.  дали за 

предстоящите местни избори ще има промяна в Приложение № 67-

МИ – Списък на избирателите, подкрепящи независимите 

наблюдатели). 

В отговор на това запитване съм подготвил проект на отговор 

с проектен номер 7148 в папката с мои инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, в тази точка ви докладвам писмо с вх. № НС-04-

118/16.06.2023 г., което е в отговор на наш номер ЦИК-04-

39/15.06.2023 г., с което отправихме запитване до Министерството 
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на електронното управление (МЕУ) във връзка с достъпа до 

архивираните данни от Централната избирателна комисия, 

съхранявани в хранилището на Държавния хибриден частен облак. 

В писмото е посочено, че както ни е известно Изпълнителна 

агенция „Инфраструктура на електронното управление“ оказва 

съдействие, като осигурява информационни и логистични ресурси за 

извлечените данни от флашпаметите. 

Моля да се запознаете с текста на писмото, тъй като в него е 

описано как е изградена директната защитена свързаност. Също така 

в писмото се посочва, че достъп до данните впоследствие и по 

решение на ЦИК може да се осъществи от лице, разполагащо с 

потребителско име и парола и че в контекста на изложеното 

достъпът до данните с информацията от машинното гласуване в 

хранилището се осъществява съгласно указанията и контрола на 

Централната избирателна комисия. Сега го докладвам за 

запознаване. В следващото заседание ще ви предложа как да 

продължи кореспонденцията с Изпълнителната агенция. 

С вх. № МИ-26-5/19.06.2023 г. сме получили от Печатницата 

на БНБ в оригинал печатни образци на двата варианта на дизайн на 

гърба на ролките със специализирана хартия за бюлетини от 

машинно гласуване за изборите за общински съветници и за 

кметове. 

Писмото е постъпило и по електронна поща на 16 юни 

2023 г., така че ви го докладвам за запознаване. Може да видите как 

изглеждат мострите, за да можем да вземем решение в следващото 

заседание кой вариант ще одобрим. Мисля, че част от преписките са 

и при колегата Солакова, да може да ги разгледаме заедно. 

Докладвам вх. № ЦИК-04-42/20.06.2023 г. – постъпило по 

електронната поща на ЦИК във вчерашния ден в 20,30 ч. писмо от 

Министерството на финансите, с което ни предоставят параметрите 

и допусканията, при които е разработена общата рамка на Бюджет 

2023 и предложение на Министерството на финансите за основни 

параметри по проектобюджета на ЦИК за 2023 г., в това число и за 
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изменение на конкретни показатели, както и таван на разходите по 

бюджетната прогноза за периода 2024 – 2025 г. 

Разпределила съм за изпълнение към директор дирекция 

„Администрация“ и старши счетоводител, който изпълнява 

функциите на главен счетоводител, тъй като срокът, в който трябва 

да направим съответните корекции, е 20 юни 2023 г. 

Предлагам с оглед спазване на поставения срок от министъра 

на финансите да изпратим исканата информация от Централната 

избирателна комисия за изменение на конкретни показатели, като 

преди изпращането проектът на писмо ще бъде предоставен на 

всички членове на ЦИК за запознаване. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, докладвам ви за сведение писма с вх. № НС-07-

33/19.06.2023 г. и вх. № НС-07-34/19.06.2023 г. относно 

предоставяне на протокол в изпълнение на Решение № 1922-НС на 

Централната избирателна комисия от Столична община, Район 

„Нови Искър“ и от Район „Надежда“.  

Също така ви докладвам за сведение писмо с вх. № НС-06-

325/16.06.2023 г. От община Никола Козлево, област Шумен във 

връзка с изпълнение на разпоредбата на т. 35 от Решение № 1796 на 

Централната избирателна комисия ни изпращат заверено копие на 

протокол и заповед. 

Във връзка с тези писма ви предлагам с протоколно решение 

да определим постъпващите от общините писма, след резолюция, да 

се класират в обособена папка в деловодството, съответно писма в 

изпълнение на Решение № 1796-НС/18.03.2023 г., и папка за писма в 

изпълнение на Решение № 1922-НС/18.05.2023 г. на Централната 

избирателна комисия.  
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Решение № 1796 е относно опаковане и предаване на 

изборните книжа и материали във връзка с изборите, произведени на 

2 април 2023 г., и тяхното съхранение, а Решение № 1922 е 

решението ни относно унищожаване на неизползваните и оставени в 

областна или общинска администрация бюлетини като резерв и 

формуляри на изборни книжа от изборите на 2 април 2023 г. 

След като бъдат резолирани и класирани в обособените 

папки, администрацията периодично ще предоставя обобщена 

справка на Централната избирателна комисия за запознаване, така че 

ви предлагам да вземем такова протоколно решение за организация 

на тази кореспонденция в Централната избирателна комисия. 

Моля за вашите предложения, ако има такива. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, връщаме се в точка втора: Доклади относно искания 

за изплащане възнаграждения на ОИК. 

Заповядайте, господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам ви искания 

за изплащане на възнаграждения с вх. № МИ-27-64. Искането е от 

ОИК – Якоруда. 

По преписката има контролен лист и съответната счетоводна 

справка. Искането е за проведено заседание на 29 май 2023 г., на 

което са присъствали председател, зам.-председател, секретар и 

6 членове на ОИК, на което са разгледали сигнал. На 4 юни е дадено 

дежурство от секретаря за съответното изпращане и завеждане на 

входящи пощи. На 5-и и 6 юни пак е проведено заседание и на него 

са гласували предсрочно прекратяване пълномощията на общински 

съветник. На 7-и и 6 юни председател и секретар са оформяли и 

изпращали документацията до съответните органи въз основа на 

това взето решение. 
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Поради горното предлагам да им се изплати сумата в общ 

размер на 1226,26 лв. със съответните осигуровки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева 

и Цветозар Томов); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: По вх. № МИ-27-63/08.06.2023 г. сме 

получили искане за изплащане на възнаграждение за дадено 

дежурство и проведено заседание от ОИК – Благоевград, а именно за 

дежурство, дадено на 16 май от председател и двама членове 

относно подготовка на заседание и разглеждане на писмо от 

КПКОНПИ. 

На 17 май са провели заседание, на което са разгледали 

преписка от КПКОНПИ и са приели съответното протоколно 

решение. На 18 май е дадено дежурство от председател и секретар, 

на което са писали писмо въз основа на решението, взето на 

предишния ден, до КПКОНПИ с искане на изпращане на документи 

съгласно това протоколно решение. 

На 2 юни е дадено дежурство от заместник-председател и 

член относно подготовка на материали за заседание и изготвяне на 

проект на решение. На 5 юни 2023 г. са провели заседание, на което 

са приели решение за предсрочното прекратяване на мандата на 

общински съветник по преписката на КПКОНПИ. На 6 юни е дадено 

дежурство от председател и секретар и оформяне на преписката за 

изпращане до общинския съвет и другата документация във връзка с 

прекратяване на правомощията. 

По преписката има счетоводна справка и контролен лист. 

Предлагам да се изплати на ОИК – Благоевград, сумата от 

1685,11 лв. ведно с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 
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Моля да гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева 

и Цветозар Томов); против – няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото 

заседание за четвъртък, 22 юни 2023 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 12,10 ч.) 

 

 

 

   ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Димитър Димитров 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


